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[Ministeren for kulturelle anliggender.] 
skal tages hensyn til ved udformningen af 
disse master. 

Lembourn: Jeg takker for svaret. Så vil 
jeg bare håbe, at dette samarbejdsudvalg 
når at blive færdigt, inden der bliver plantet 
et par tusind ekstra af de gammeldags tradi- 
tionelle gitterkonstruktioner, som man 
måske godt kan sige er lette 홢 det er mu- 
ligt, at de vejer lidt mindre end de ameri- 
kanske, dem, der f. eks. findes i Californien 
홢 men de ser alt andet end lette ud. Derfor 
ville jeg gerne bede ministeren om at på- 
virke dette samarbejdsudvalg til at skynde 
sig, inden det er for sent. 

Ministeren for kulturelle anliggender 
(Niels Matthiasen): Jeg deler ganske hr. 
Lembourns håb, men der er jo det ulykke- 
lige ved nye fremskridt, at de nogle gange 
kommer, lige efter at beslutningerne er ta- 
get. 

Hermed sluttede spørgsmålet, og spørge- 
tiden var dermed til ende. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden (sidste) behandling af forslag til 
tolketingsbeslutning om Danmarks ratifika- 
tion af den i Abidjan den 29. november 1972 
undertegnede overenskomst om oprettelse af 
Den afrikanske Udviklingsfond. 

(Første behandling af forslaget til folke- 
tingsbeslutning (nr. XXVI) findes i tiden- 
den sp. 4745). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Forslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges enstemmigt med 108 stemmer. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): Der 
vil nu blive givet udenrigsministeren med- 
delelse om denne vedtagelse. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dringer af lov om internationalt udviklings- 
samarbejde. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 
186) findes i tidenden sp. 4751, udvalgets 
betænkning i tillæg B. sp. 1313). 

Der var stillet 1 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stil- 
let ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
get og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Jørgen Peder Hansen: Jeg kan på et enigt 
udvalgs vegne anbefale det af udenrigsmini- 
steren stillede ændringsforslag, som vedrører 
ikrafttrædelsen, og i øvrigt oplyse over for 
tinget, at vi har haft en drøftelse af de mere 
principielle synspunkter, der kan ligge til 
grund også for dette lovforslag. Jeg skal 
som nævnt på et enigt udvalgs vegne anbe- 
fale såvel ændringsforslaget som selve lov- 
forslaget. 

Udenrigsministeren (K. B. Andersen): 
Tak! 

Hermed sluttede forhandlingen. 

§ 1, ændringsforslaget og § 2, således æn- 
dret, 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): Jeg 
foreslår, at lovforslaget går direkte til tredje 
behandling uden fornyet udvalgsbehand- 
ling. Hvis ingen gør indsigelse mod dette 
forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 


